
Občni zbor Partizana Trnovo
V začetku junija je imelo društvo Partizan Tr-

novo redni občni zbor. Pregledali in ocenili so
dejavnost in poslovanje v preteklih dveh letih.

Udeleženci so se seznanili s poročili predsedni-
ka, finančnim poročilom, ter poročili strokovne-
ga, gradbenega in nadzornega odbora. Ugotovili
so. da društvo uresničuje zastavljene cilje na po-
dročju športne rekreacije, telesne vzgoje in vrhun-
skega športa. Največja problema pa sta omejene
prostorske možnosti in premajhna sredstva sofi-
nanciranja programov. Društvo ima preko 1100
članov, večina oddelkov je že premajhnih tako. da
morajo ponekod že omejevati število vpisanih
članov. Stroški dejavnosti, ogrevanja in vzdrževa-
nja pa naraščajo hitreje kot zneski sofinanciranja.
To je tudi razlog. da bo treba v novi nadaljnji
sezoni precej dvigniti višino članarine.

Na tekmovalnem področju je posebno uspešna

gimnastična sekcija — moška relekcija, katere
člani so se uveljavljali na številnih tekmovanjih
doma in v tujini. Žato so za dosežene športne
uspehe izrekli posebno priznanje Milanu Kunči-
ču, Lojzetu Kolmanu, Enisu Hodžiču in Romanu
Vebletu.

Žal se je kljub številnemu članstvu občnega
zbora udeležilo le malo ljudi. Prav bi bilo, da bi se
s problemi, ki tarejo društvo seznanili vsi člani in
da bi se maloštevilnim, na katerih lcži breme
prostovoljnega dela pridružil še kdo. Pogoji za
vadbo se ne ustvarjajo sami!

Po sprejemu in potrditvi poročil. ter razrešitve
dosedanjega izvršnega odbora so člani izvolili nov
izvršni odbor, ki bo vodil društvo v naslednjem
dvoletnem obdobju. Za predsednika pa je bil
ponovno izbran Matiia Hočevar.
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